
                           
 

Referat frå møte i Rådmannsforum 
Dato: Torsdag 02.10.2018  

Tid: 09.00 – 14.00 
Møtestad: Heradsstyresalen, Ulvik 

 
 
Rådmenn: Geir Underhaug (Eidfjord), Trude Letnes (Granvin),  Magnus Steigedal 
(Ullensvang), Thore Hopperstad (Ulvik), Arild Steine ( Prosjektleiar Voss herad), Ole-Jørgen 
Jondahl( Prosjektleiar Ullensvang herad) 
 
Administrasjon: Trude L. Rinaldo, Hardangerrådet 
 
Invitert: Atle Sandal 
 
Forfall:Anita Hesthamar (Kvam), Reidar Isdal (Jondal) 
Møteinnkallinga er gjort i Outlook.  
Agenda: 
09.00 – 11.30 Sakshandsaming 
11.30 -- 12.30 Lunsj  
12.30 -- 14.00 Omvising - lokale bedrifter 
14.00 -- 15.00 Evt. sakshandsaming  
 

 
Orientering ved Atle Sandal     “Samordna regional digitalisering” 
Me er meir digitale enn me tenkjer at me er - 4 av 5 brukar sosiale medier, og me har vore på 
nett lenge.  
Kva ønskjer kommunane å gje til befolkningen sin? 
Kva forventar befolkningen at kommunen gjer for dei?  
Samordna regional digitalisering: ulike faggrupper 

● Regional digitalisering  
● Digihelse 
● Digisos 
● Digibarnevern 
● Plan,bygg, geodata: oppmodar kommunane om å standardisera slik at ein lettare kan 

bruka same verktøy. Standard vil også gjera at ein kan henta ut meir . 
● IKT drift 
● Infosikkerheit og personvern 
● Aktive kommune 
● Gjenbruk RPA - korleis flytta ein slik robot??  
● “DIGIFRID” - digital medarbeider,  er roboten til Bergen kommune, fekk “jobb” i Stord 

kommune …  MÅL: Digital når nødvendig, ansikt til ansikt når nødvendig. 
 
Skal ein vera med i 2019 må ein ta høgde for dette i budsjettet. 
 
Er kommunane rigga for digital framtid? Om ikkje , kva kan dette prosjektet gjera for at dei 
blir det.   Alle “må”dette, så korleis kan me få det til 
 
 



Samordna regional digitalisering: 
1. Rigget kommunane for mottak av nasjonale produkt( digihelse, digisos,  KS Min Side) 
2. Lag regionale målbilder for dei ulike gruppene. 
3.  chat, robot, standardisere arbeidsoppgåver 
4. Den sjølvbetjente kommune - digital først 
5. Korleis får me effektiv involvering i kommunane??? 

 
Helse går bra, men på teknisk er det vanskeleg 
Innkjøp med opsjon for andre å kobla seg på kan vera ein måte å arbeida for å få med 
etternølarane også. 
 
 
Sakliste Rådmannsforum: 
 
RF-sak 22/18 Meldingar 
Ingen meldingar 
 
RF-sak 23/18 Digitaliseringssamarbeid - Arild  

 
Drøfting  
Mantra er standardisering -  

 
Kan Hardanger søka prosjekt i fellesskap, der ein hevar kompetanse hjå leiarane i alle 
kommunane. Kanskje KS kan laga eit opplegg som kan brukast i større delar . 
Viktig å involvera kommunane i dette arbeider. 
Thore vert kontaktperson i eit framtidig fellesprosjekt.  
 
RF-sak 24/18 Tilsyn beredskap - Geir  

Drøfting  
Ventar på kva som kjem ut av Fylkestinget, før ein eventuelt sender ut henvendelse. 
Sak # skal opp no. ventar på konklusjon 
Einige om å koordinera ei felles beredskapsøving 
  
 
RF-sak 25/18 Møteplan 2018/2019 for rådmannsforum 
 
Neste RF møte 29.10.18 kl 1700 i Bergen med kommunalsjefar. 
(forutset at Jørand Breivik). Legg til ørnen ) 
Neste RF 13. desember 

 
MØTEPLAN 2019 
 
Vedtak: 
Det vert laga forslag der  RF har møter ei veke før kvart HR i 2019 
 
 
RF-sak 28/18 Hardangerrådet (Hardanger og Voss regionråd) frå 2020  

● Selskapsavtale 
● Strategidokument 
● Felles råd for ordførarar og rådmenn 

Drøfting om endring i eventuell struktur.  
Rådmenna bør inviterast inn i diskusjonen. Då bør det ligga eit konkret dokument på bordet. 



Ber om å få ein henvendelse frå politikarane på dette taktskiftet det vil vera å ha 
administrasjon som fast medlem av Hardangerrådet 
 
 
RF-sak 29/18 Eigedomsskatt - Retaksering verk og bruk  - Thore  

Drøfting 
Viktig å få dette gjort før frist, som er endeleg for å få kompensasjon dei neste 7 åra. 
 
 
RF-sak 30/18 Orienterings- og drøftingssaker.  

Saker innmeldte ved starten av møtet. 
  

  
 
 
Referent  
Trude L. Rinaldo 
Hardangerrådet 


